

(b) to make financial contributions to a federal, provincial or territorial political party or to a candidate for a federal, provincial or territorial office;

(c) to be a member of a political party;

(d) to attend and participate in any political meeting; and

(e) subject to section 6, to express an opinion on matters of public interest.

5. In addition to the rights provided for in section 4, and subject to section 7, every politically unrestricted employee has the right

(a) to work and campaign for or against and to demonstrate support for or opposition to

(i) a candidate for federal, provincial or territorial office, or

(ii) a federal, provincial or territorial political party;

(b) to be a candidate in a federal, provincial or territorial election;

(c) to solicit or collect funds for a political party or candidate referred to in paragraph (a); and

b) de fournir des contributions financières à un parti politique fédéral, provincial ou territorial, ou à un candidat à un poste électif fédéral, provincial ou territorial;

c) d'être membre d'un parti politique;

d) d'assister et de participer à une réunion politique;

e) sous réserve de l'article 6, d'exprimer son opinion sur des sujets d'intérêt public.

5. En plus des droits énumérés à l'article 4, et sous réserve de l'article 7, un fonctionnaire à participation politique non restreinte a le droit:

a) de travailler et faire campagne pour ou contre, et manifester son appui ou son opposition à:

i) un candidat à un poste électif fédéral, provincial ou territorial,

ii) un parti politique fédéral, provincial ou territorial;

b) d'être candidat à une élection fédérale, provinciale ou territoriale;

c) de solliciter ou recueillir des fonds pour un parti politique ou un candidat mentionnés à l'alinéa a);

d) d'occuper un poste au sein d'un parti politique.